
Zašto se prazne jezera i pravi ogromna šteta Srbiji?

Imajući u vidu činjenicu da EPS nemilice prazni akumulaciona jezera po Srbiji kroz turbine
svojih hidroelektrana, narodni poslanik i predsednik Zelene stranke, mr Goran Čabradi tim
povodom je postavio poslanička pitanja ministru rudarstva i energetike, Aleksandru Antiću.
„Ovim činom, ne samo da se uništava vodena flora i fauna, među kojima su i strogo
zaštićene vrste, nego će Srbija doći u bezizlaznu situaciju da u zimskom periodu uvozi
električnu energiju po drastično većim cenama“, izjavio je mr Goran Čabradi.
Zelena stranka napominje da čak ni sa prosečnim padavinama, čak i da se nizvodno od
akumulacija obezbedi samo garantovani minimalni protok, čije vrednosti su posebno pitanje,
akumulacije nemaju nikakve izglede da se napune do srednjeg nivoa do kraja marta sledeće
godine.
„Nakon niza nelogičnosti u ovom slučaju, moja obaveza i dužnost je da pitam Ministarstvo i
resornog minisitra da pojasni i objasni, prvenstveno javnosti, zašto se sve ovo čini i zbog
čega? Ne želim ni da pomislim da se ovo radi zarad nekoga ili nekih lobističkih grupa“,
dodao je Čabradi.
Zelena stranka insistira jasnom, tačnom i brzom odgovoru resornog ministarstva, kako
bismo imali uvid u konkretne razloge ovog čina.
Da li se sve ovo radi radi prodaje tj. izvoza struje? I po kojoj ceni? Da li ćemo zbog ovoga
morati na zimu da uvozimo daleko skuplju struju? Prete li nam nestašice struje? Ko će i kako
obnoviti floru i faunu u pomenutim oblastima? Ko će to sve platiti? I ko je, na kraju krajeva,
odgovoran za jedan ovakav čin?
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